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ČESKO: Dostali jsme to zajímavé situace, která nemá v dějinách obdoby. Ještě nikdy se v minulosti
nestalo, že by kdokoliv zdravý byl označován za nebezpečného svému okolí. Kdysi se izolovali
především nemocní. A čím nkažlivější onemocnění řádilo, tím více se ti odolní stranili právě již
nakažených.

 

Covid změnil vše, tedy i tuto historickou skutečnost. Protože je vše převrácené naruby, o čemž
svědčí označení rodičů místo táty a mámy rodič 1 a 2, v osobních dokladech bychom podle návrhu
jakéhosi Piráta neměli mít uvedeno pohlaví a zpěvačka Lovato s vyloženě ženskými tvary žádá, aby ji
oslovovali jako ono, pak lze očekávat schizofrenní přístup i k uměle vytvořené pandemii. Co vše se
tedy liší o od dob již dříve uplynulých?

Po celou dobu covidovou jsme svědky naprostých nesmyslů, které byly povýšeny nad logiku
a rozum. Začalo to tím, že se bez problémů s epidemií údajně vzniklou v Číně vypořádáme rychle.
Přestože se dosud nepodařilo vir najít a izolovat, okamžitě byl za jeho přenašeče na člověka označen
netopýr. O něco později se začalo hovořit o laboratorním úniku, přičemž se ukázalo, že k wu-
chanským laboratrořím mají blízko Fauci i Gates. Jenže s virem přišli do styku již sportovci na
závodech v USA o pár měsíců dříve než ve Wu-chanu a v úvahách zaznělo i místo prvního výskytu
spojené s Itálií. I po více jak roce pátrání, tedy pokud vynecháme politizaci vzniku, se neví vůbec nic.
Jen to, že PCR testy používané k identifikaci viru jsou naprosto o ničem, protože poplach hlásí i u
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zdravých lidí, ovoce, coca coly, samotný jejich tvůrce je prohlásil za nevhodné a poté zemřel. A
antigenní jsou v ideálním přpad přesné asi tak z poloviny, co PCR testy. Přesto obojí zastavily život
na planetě. Proč?

 

Prvním opatřením proti viru, který tedy dosud nikdo neviděl, byly chirurgické roušky
nahrazované pro svůj nedostatek doma šitými látkovými. Ani jedny nejsou vůči virům užitečné.
I přesto jich dokázala Čína vyrobit během krátké chvíle dostatek pro celý svět a přiznejme si, že
neprodělala. Média se předháněla v ,,dokumentárních” záběrech umírajících a mrtvých, aby se o
něco později ukázalo, že jde často o předtáčené reportáže, v nichž účinkovali najatí herci. Také byly
zneužívány fotografie ze starších tragických událostí. Scénář byl ve všech zemích stejný a paradoxně
se používá dosud, viz poslední ,,mutace” v Indii. Manipulace s čísly je naprosto neskutečná a v první
linii blafování byla i Česká republika. Už loni byl zmíněn vznik covidpassů, ovšem ten byl vzápětí
zlehčen a popřen.

 

Společně s rouškami se dostavila i první snaha o likvidaci národních ekonomik, která u nás
našla úrodnou půdu. Covid i z nezadlužených zemí vytvořil masivní dlužníky. Od počátku bylo
zjevné, že půjde o zátěž především pro podnikatele a malé či střední firmy, také o evidentní
protěžování nadnárodních obchodních řetězců. Nikdo se paradoxně nezajímal o to, jak s
neviditelným virem zatočit pomocí léků, hned se začalo hovořit o vakcínách. Naopak potencionálně
účinné léky byly staženy z prodeje. Každý zemřelý byl zařazen do statistik s covidem a hysterie rostla
až do prázdnin, kdy museli politici odjet na dovolené. Takže se vir přestěhoval na jižní polokouli,
odkud nadále děsil. Jeho návrat na konci prázdnin byl vcelku očekávaný. Nastoupil s ,,nebývalou”
silou a vyhnal i chřipku, která kamsi zmizela.

 

Podzimní část ,,epidemie” lze spojovat se záměrně nevhodnou léčbou pomocí ventilátorů,
navyšováním čísel mrtvých a nakažených, také s pokračováním devastace ekonomiky,
přerušením vzdělávání a politickým zneužíváním situace. Očkovací látky už se pomalu po půl
roku vývoje dočkaly distribuce. Ani za 40 let se nanašla vakcína na vir HIV, ale na ,,smrtící koronavir
spřízněný s chřipkou byl za půl roku na světě. A dokázalo to hned několik firem, dokonce i taková,
která dosud neuspěla při schvalování ani s jednou předešlou vakcínou. Přesto nic Moderně nebránilo
podepsat kontrakty za miliardy dolarů o dodávkách očkovacího mixu ,,účinného” proto
nedefinovanému viru způsobujícímu onemocnění covid-19. Který byl mimochodem předpověděn
spolumajitelem mnoha farmaceutických firem Billem Gatesem a hovořilo se o něm v dokumentech
nadace z roku 2012 a spojené s Rockefellery.

 

V zimě už nic nebránilo začátku masivní vakcinace. Jenže lidé o ni moc nestáli, objevilo se totiž
mnoho dohadů a na povrch konečně vyplouvaly první zásadní nesrovnalosti. Svět byl rozdělen na
poslušné podřizující se všemu, co vlády i přes značné množství zpráv o probíhajícím globálním
podvodu vyhlásily, a rebely, kteří se odmítli podrobit skutečnému teroru na občanech. Společnost se
rozdělila na psychicky posedlé rouškováním tvořících hysterickou většinu, a ty, kteří po zvážení
všech pro a proti, po sledování toku informací a často i vlastních zkušenostech zůstali normálními a
jediným zraněním byl ukroucený krk nad tím, kam jsme se dopracovali. Z poslušných se záhy stali
čekatelé na vakcinaci, na jaře už jich jí velká část i prošla a došlo k dalšímu historickému paradoxu.



 

Dostali jsme se do fáze, kdy zdraví lidé, kteří dokonce většinou naprosto ignorovali výskyt
jakéhosi viru a nijak se nechránili, nikdy covidem neonemocněli. Nebo případně prošli lehkým
onemocněním s průběhem velmi podobným chřipce, která přeci letos vůbec nebyla. Tito lidé dbající
o svou imunitu jsou momentálně na obtíž. Zcela logicky odmítají po rouškách a respirátorech i
očkování, protože prostě nemají žádný zdravotní důvod. Přesto jsou hysteriky odsunuti na kraj
společnosti, nezískají již jednou zmíněné a rozhodně ne prý v budoucnosti platné covidpassy, nesmí
svobodně do společnosti, cestovat, někde ani pracovat. Je to poprvé v historii, kdy zdraví lidé jsou
nepříáteli těch, kteří se považují za nemocné a ohrožené. K tomu je ještě třeba říct, že mediální
kampaň nutí zdravé lidi se jít léčit a slibuje jim, že když onemocní, budou mnohem více svobodní.

 

Pokud ve výše uvedeném postrádáte logiku, máte pravdu. Je to vše pouze špinavý byznys a hra
politiků a filantropů. Za vším hledejte peníze, zisky jedněch a pád druhých. Nic jiného v tom není.
Jste li již po vakcinaci, stali jste se pouhými loutkami v této hře. Pokud nikoliv, bude záležet na tom,
jak jste morálně silní. Jste li pohodlní, podlehnete, vydírání totiž bude pokračovat. O zdraví nejde,
pouze se naplňují vize několika královsky bohatých bláznů a šílenců. Vzpomeňte si na Hitlera a jeho
propagandu. Jak dlouho dokázal decimovat stavy lidí v Evropě a později i jinde? Nakonec prohrál.
Pokud vydržíme, prohra mocných bude na pořadu znova. Je to jen otázka času. Následná náprava
škod způsobených za poslední dva roky však bude trvat mnohoem déle. Snad nás na to zůstane dost.
Podzim nás vrátí do toho, co teď končí. Nátlak bude pokračovat. Přesto to nevzdávejte, odpor se totiž
zvedá a mnoho lidí už procitá. Chce to čas a trpělivost. Mimochodem, kolik si myslíte, že se očkovat
nechalo v rodinách elit, politiků a propagátorů včetně špičkových manažerů Pfizeru, Moderny,
Johnson &Johnosona či Astra-Zenecy? Odpověď je snadná. To číslo je 0. Už to chápete?
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